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اظهارات بولتون عليه ايران
مشاور امنيت ملي آمريکا در پي مقاصد بدخواهانه مقامات آمريکايي 
ادعاهايي مداخله جويانه را درباره مسائل داخلي ايران مطرح و اتهام 
بي اساس حمايت از تروريسم در منطقه و تلاش براي دستيابي به 
سلاح هسته اي عليه ايران را تکرار کرد. به گزارش ايسنا، کاخ سفيد 
در صفحه توييتري خود ويدئويي منتشر کرد که در آن جان بولتون 
با اشاره به بزرگداشت ملي چهلمين پيروزي انقلاب اسلامي ايران، 
در ادعاي��ي خصمان��ه و تهديدآميز خطاب به مقامات ايران گفت که 
»سالگردهاي زيادي براي جشن گرفتن باقي نمانده است«.بولتون 
همچنين در صفحه توئيتر خود انقلاب اسلامي ايران را »چهل سال 
شکست« خواند.مشاور امنيت ملي آمريکا همچنين مدعي شد که 
»حکومت ايران بايد براي تغيير رفتار خود تصميم بگيرد و در نهايت 
اين مردم ايران هستند که بايد مسير کشور خود را تعيين کنند«.وي 
در اظهاراتي مداخله جويانه مطرح کرد: »ما از اراده مردم ايران حمايت 

مي کنيم و از آن ها پشتيباني مي کنيم تا صداي شان شنيده شود«.

حق ايران در برنامه هاي موشکي 
رئيس بخش کنترل و عدم توسعه تسليحات در وزارت خارجه روسيه 
گفت: قطعنامه هاي شوراي امنيت مانعي براي فعاليت هاي موشکي 
ايران ايجاد نمي کند.به گزارش ايسنا ولاديمير ارماکوف در گفت وگو با 
اسپوتنيک اظهار کرد که با توجه به اينکه ايران مي تواند به طور مستقل 
تجهيزات موش��کي خود را آزمايش کند و توس��عه دهد، روسيه هيچ 
فناوري موشکي در اختيار ايران نمي گذارد.وي گفت: شوراي امنيت تا 
سال ۲۰۲۳ محدوديت هايي براي تحويل تجهيزات موشکي به ايران 
قائل شده است. روسيه نيز تحت کنترل اين قطعنامه است اما اسناد 
شوراي امنيت سازمان ملل ايران را از توسعه، توليد، آزمايش و پرتاب 

فضاپيما يا موشک هاي بالستيک به طور مستقل، باز نمي دارد.

تجارت ايران و لبنان با "ليره"
يک روزنامه لبناني با اشاره به سفر اخير وزير خارجه کشورمان به بيروت 
و ديدار با مقامات آن کشور اعلام کرد که ظريف به مسولان لبناني 
پيشنهاد تجارت با پول ملي را داد تا لبناني ها ديگر تحريم هاي آمريکا 
را بهانه نکنند.به گزارش ايسنا الاخبار لبنان نوشت: هم زمان بودن 
سفر محمد جواد ظريف، وزير خارجه ايران و احمد ابوالغيط، دبيرکل 
اتحاديه عرب و نزار العولا، مشاور ديوان پادشاهي عربستان به بيروت 
اتفاقي نبود.اين رونامه نوشته است: با توجه به اينکه لبنان تا به امروز 
پاسخي به پيشنهادات ايران براي همکاري نداده برخي طرف هاي 
لبناني به بهانه تحريم هاي آمريکا با اين همکاري ها مخالفت کرده 
اند. ظريف به بيروت رفت تا اين بهانه گيري ها را از دست مخالفان 
همکاري با ايران بگيرد؛ وي در ديدار با مسئولان لبناني پيشنهاد ايجاد 
سازوکار همکاري مشترک همانند سازوکاري که ميان ايران با برخي 
کشورهاي اروپايي و همچنين روسيه، ترکيه، چين و هند وجود دارد 

را داد تا لبنان را از خطرات تحريم ها دور کند.

خشم نتانياهو از مشارکت گسترده مردم
نخست وزير سرزمين هاي اشغالي در پي بزرگداشت چهلمين سال 
انقلاب اسلامي ايران و مشارکت گسترده مردم ايران در آن، با انتشار 
ويديويي در صفحه توييتري نخس��ت وزيري رژيم صهيونيس��تي، 
ادعاهايي ايران هراسانه مطرح کرد.به گزارش ايسنا، بنيامين نتانياهو، 
نخست وزير رژيم صهيونيستي، با انتشار ويدئويي در صفحه توييترش 
و در پي ادعاهاي خصمانه هميشگي خود نوشت: اگر حکومت ايران 
مرتکب اش��تباه ش��ود و س��عي در نابودي تل آويو و حيفا داشته باشد، 
»اين آخرين سالگرد انقلابي خواهد بود که جشن مي گيرند«.رژيم 
صهيونيستي که خود همواره در راستاي سياست هاي سلطه جويانه 
و جنگ طلبانه اش دس��ت به اقداماتي کارش��کنانه زده و از تهديدات 
اصلي صلح و امنيت منطقه خاورميانه و جهان به شمار مي رود، با مطرح 

ساختن اين اظهارات بي اساس سعي در فرافکني دارد.

انتخابات فعلي پاسخگو نيست
نماينده لاهيجان در مجلس نهم معتقد است استاني شدن انتخابات 
مانعي براي حضور جوانان در انتخابات نبوده و ليست هاي انتخاباتي 
مي توانند از ظرفيت جوانان استفاده کنند.ابوذر نديمي در گفت و گو 
با خانه ملت، در تحليل طرح استاني شدن انتخابات مجلس شوراي 
اسلامي گفت: نمايندگان 5 دوره اخير به دو دليل با برگزاري انتخابات 
مجلس به صورت استاني موافق هستند که نخستين دليل آن پاسخگو 
نبودن روش انتخابات فعلي است.نماينده لاهيجان و سياهکل در 
مجلس نهم با بيان اينکه اصولگرايان و اصلاح طلباني که س��ابقه 
حضور در مجلس را داش��ته اند معتقدند برگزاري انتخابات به روش 
فعلي خروجي ندارد، يادآور شد: عليرغم اينکه نمايندگان مي دانند با 
روش جديد ش��اهد ريزش قابل توجهي در دوره آتي خواهند بود با 
اين حال طرح استاني شدن انتخابات را دنبال مي کنند چرا که به نفع 
مملکت است. وي ادامه داد: آن دسته از مخالفاني که معتقدند طرح 
اس��تاني ش��دن انتخابات پايه شهرستاني ندارد در اشتباه هستند چرا 
که افراد بايد بعد از کانديد شدن 1۰ تا ۲۰ درصد آراي شهرستان را 
کسب کنند که البته در اين ميزان بايد به توافق رسيد همچنين بايد 

ميزان رأيي نيز در سطح استان از آن خود کنند.

اروپا اينستکس را سياسي نکند
يک عضو هيات رييسه کميسيون امنيت ملي مجلس با تاکيد بر اين 
که »بيانيه اخير اتحاديه اروپا مثبت نيست«، ابراز اميدواري کرد که 
اتحاديه اروپا کانال مالي اينستکس را سياسي نکرده و با نيرنگ به 
آن وارد نشود.محمد جواد جمالي در گفت وگو با ايسنا افزود: در طول 
اين مدت اتحاديه اروپا به عنوان يکي از طرف هاي بسيار مهم برجام 
تعهدات خود را انجام نداده و تنها به اعلام موضع گيري درباره خوب 
بودن برجام اکتفا کرده است. اتحاديه اروپا تنها با آمريکا درباره برخورد 
با ما اختلاف سطحي دارد و شيوه هاي متفاوتي را در پيش گرفته است.

وي ادامه داد: البته اتحاديه اروپا کانال اينستکس را راه اندازي کرده که 
مي تواند مسير شروع کننده اي براي عمل به تعهداتشان باشد ما راه 
اندازي اين کانال را دير هنگام و ناکافي مي دانيم. اميدواريم اروپا درباره 
اين کانال، سياسي عمل نکرده و با نيرنگ وارد نشود. همچنين اين 
کانال براي وقت کشي نباشد و نخواهند از قبل آن مباحث منطقه اي 

و دفاعي ما را مطرح کنند.

تجربه حضور در قدرت نبود
يک فعال سياسي اصلاح طلب گفت: از بدو انقلاب هميشه با اين 
عنوان که دانسته هاي ما ممکن است مورد سوءاستفاده دشمنانمان 
ق��رار بگي��رد، پنه��ان کاري کرديم. به همين دليل هم بود که وقتي 
شما مساله اي را آشکار مي کرديد توسط دستگاه هاي امنيتي هشدار 
و اخطار دريافت مي کرديد اما معتقدم اين تفکر که دش��منان از ما 
بهره مي برند يک توهم و يا بخش��ي از يک توهم اس��ت. اش��رف 
بروجردي در گفت وگو با ايلنا، در تش��ريح فاصله ميان آرمان هاي 
انقلاب با تصوير امروز جمهوري اسلامي ايران گفت: تمام آنهايي 
که در شکل گيري انقلاب سهم داشتند؛ تصوير حکومتي بر مبناي 
عدالت و اينکه هرکس��ي در جايگاه خاص خودش قرار بگيرد را در 
ذهنشان ترسيم کرده بودند. مي خواستند از همه ظرفيت ها استفاده 
شود و مردم بتوانند رفاه را تجربه کنند و زندگي آرامش بخشي داشته 
باشند که نتيجه آن تکامل انسان باشد. به اين معني که اوج نقطه 
آرمان خواهي کمال انساني بود. طبيعتا به اين دليل که اکثر انقلابيون 
تجربه گذشته اي از انقلاب نداشتند؛ يعني هيچ گاه نديده بودند چگونه 
مي توان انقلاب کرد و يک حکومت را هم بعد از انقلاب اداره کرد 
و اص��ولا حکومت��داري چه مکانيزم، چهارچوب و ابزاري نياز دارد تا 

بتواند آرمان ها را محقق کند.

خبر کوتاه

سياسي

گ�روه سياس�ی: در اينک�ه مدتهاس�ت دش�مني علي�ه جمه�وري 
اسلامي ايران آغاز شده و پاياني هم ندارد، ترديدي نيست اما اينکه 
دشمني علني شود و براي اين دشمني تيم جمع کنند، جاي تعجب 
دارد. بي ش�ک بزرگترين دش�من جمهوري اسلامي، آمريکا و رژيم 
صهيونيستي است و جديدترين اقدام آنان ، سفر مقامات آمريکايي 

به نقاط جهان و جمع آوري تيم دشمني با ايران است. 
در اين رابطه مايک پمپئو وزير امور خارجه آمريکا روز جمعه ۲۲ دي ماه 
در جريان سفر خاورميانه اي خود در گفت وگو با شبکه خبري 'فاکس 
نيوز' از برگزاري يک گردهمايي بين المللي با تمرکز بر فعاليت هاي 
منطق��ه اي اي��ران در روزه��اي 1۳ و 14 فوري��ه )۲4 و ۲5 بهم��ن( در 
ورشو پايتخت لهستان با حضور متحدان آمريکا از جمله بعضي شيخ 
نش��ين هاي حاش��يه خليج فارس و در راس آنها عربس��تان سعودي و 
نيز رژيم صهيونيستي خبر داد. اين در حالي است که مردم ايران در 
راهپيمايي ۲۲ بهمن به جهانيان اعلام کردند که به نظام ايمان دارند و 
تا پاي جان از آرمانهاي انقلاب حراست خواهند کرد. اينکه نشست ضد 
ايراني دو روز پس از ۲۲ بهمن برگزار مي شود نيز معنا دارد است. گفته 
مي شود که برخي گروه هاي تروريستي نيز به اين نشست فرا خوانده 
ش��ده اند.کش��ورهاي بزرگ اروپايي به علاوه بسياري از کشورهاي 
منطقه از جمله کش��ورهاي مهم عربي و ترکيه از مش��ارکت در اين 
نشست به رغم دعوتي که واشنگتن از آنها کرده، خودداري کرده اند.
واشنگتن مي کوشد با ادعاي اينکه اين نشست صرفا عليه ايران نيست 
و اوضاع خاورميانه را بحث و بررسي مي کند، کشورهاي موثر دنيا را به 
شرکت در اين نشست ترغيب کند.لهستان در حالي ميزبان اين نشست 
ش��ده اس��ت که ايرانيان 7۰ س��ال قبل، پذيراي بيش از يک صد هزار 
پناهجوي لهستاني بودند. حتي امروز نيز مردم کشورهاي همسايه، 
ايران را پناهگاهي امن در روزهاي سخت مي دانند.محمدجواد ظريف 
وزير امور خارجه جمهوري اسلامي ايران در واکنش به اعلام برگزاري 
کنفرانس ضد ايراني در لهس��تان از س��وي پمپئو، به کش��ور ميزبان و 
شرکت کنندگان کنفرانس در توئيتي يادآوري کرد: کساني که در آخرين 
نمايش ضد ايراني توسط آمريکا شرکت کرده بودند، يا مرده اند، يا بي 
آبرو شده و يا به حاشيه رانده شده اند؛ و ايران قوي تر از هميشه است. 
دول��ت لهس��تان نمي تواند اين ننگ را پ��اک کند؛ در حالي که ايران، 
لهستاني ها را در جنگ جهاني دوم نجات داد؛ اين کشور اکنون ميزبان 

يک سيرک درمانده ضد ايراني مي شود.

نشست بي ارزش ���
در اين رابطه رئيس ستاد کل نيروهاي مسلح نشست ورشو را 'بي 
ارزش' توصيف کرد و گفت: اين نشست تاثيري در کارها و قدرت 

ايران نخواهد داش��ت. سرلش��گر محمد باقري در گفت وگو با ايرنا 
افزود: لهستان قول داده که در نشست ورشو هيچ حرفي عليه ايران 
زده نمي شود.وي افزود: بايد منتظر بود تا اين نشست برگزار شود و 
ببينيم که لهستاني ها چقدر به قول خود وفادار هستند.رييس ستادکل 
نيروهاي مسلح اين نشست را بي ارزش و بي اهميت توصيف کرد و 
اظهار داشت: چه در نشست ورشو عليه ايران حرفي زده شود و چه 
حرفي زده نشود، تاثيري در اقدامات و قدرت جمهوري اسلامي ايران 

نخواهد داشت.

تشکر از موضع لبنان عليه ورشو ���
»جبران باس��يل« وزير خارجه لبنان در نشس��ت خبري مشترک با 
محمدجواد ظريف وزير امور خارجه کش��ورمان با انتقاد از نشس��ت 
ورشو اعلام کرد که در اين نشست شرکت نخواهد کرد. ظريف نيز 
با تاکيد بر اينکه همکاري ايران و لبنان عليه هيچکس نيست و به 
نفع همه اس��ت، به ويژه به نفع مردم ايران و لبنان، از موضع قوي 
دولت لبنان عليه اجلاس ورشو سپاسگزاري کرد و گفت: مشکل 
منطقه و جهان ما مشکل تجاوز و اشغالگري رژيم صهيونيستي است. 
نبايد اجازه دهيم ديگران با ايجاد خطرات تصنعي، خطر واقعي را از 

منطقه ما به فراموشي بسپارند.

رفتار دو پهلوي آلمان  ���
در همين رابطه وزير امور خارجه آلمان در کنفرانس ورشو شرکت 
نمي کند و يکي از مقام هاي وزارت امور خارجه به عنوان جايگزين 
وي در اين کنفرانس حضور خواهد داشت. به گزارش ايلنا از ديلي 
ميرور، يک مقام رسمي وزارت خارجه آلمان اعلام کرد که »هايکو 
ماس«، وزير امور خارجه آلمان در کنفرانس ورشو شرکت نمي کند 
و »نيل آنن«، يکي از مقام هاي ارشد وزارت امور خارجه به عنوان 
جايگزين وي در اين کنفرانس حضور خواهد داشت. اين در حالي 
اس��ت که بس��ياري از کش��ورهاي اروپايي اعلام کرده بودند در اين 

همايش شرکت نخواهند کرد.
اي��الات متح��ده و لهس��تان اع��لام کردند که نشس��ت وزراي 
بين الملل��ي درب��اره صل��ح و امنيت در خاورميانه و مس��ائل مهم 
مانند تروريسم، توسعه و گسترش سلاح هاي هسته اي صحبت 
خواهد کرد.اين در حالي اس��ت که س��خنان اخير مقام هاي ارشد 
اي��الات متحده و لهس��تان منجر ب��ه گمانه زني در مورد تلاش 
براي س��اختن يک ائتلاف ضدايراني ش��ده است.مايک پمپئو، 
وزير امور خارجه ايالات متحده، تاکيد کرد که تمرکز کنفرانس 
بر ايران خواهد بود، در حاليکه وزير خارجه لهس��تان تأييد کرد 

که مقام هاي ايراني به اين نشست دعوت نشده اند.

بهانه هوشمندانه موگريني  ���
از سوي ديگر يک استاد علوم سياسي و روابط بين الملل دانشگاه 
آمستردام با اشاره به ماهيت ضدايراني نشست ورشو تاکيد کرد: 
صحبت هاي موگريني را يک بهانه سياس��ي هوش��مندانه براي 
عدم ش��رکت در اين نشس��ت مي دانم و اميدوارم وي بر موضع 
خود مبني بر عدم حضور در لهس��تان پايبند باش��د. پاول آرتز با 
تاکيد بر اينکه کنفرانس ورشو به احتمال زياد يک کنفرانس با 
موضوع ايران و تهديد ايران خواهد بود در خصوص عدم حضور 
موگرين��ي در اي��ن کنفرانس گفت: اينکه موگريني اعلام کرده 
در زمان برگزاري اين نشست در اروپا نيست و نمي تواند در اين 
اجلاس ش��رکت کند، اين گفته موگريني را دس��تاويز يک بهانه 
سياسي هوشمندانه براي عدم شرکت در اين نشست مي دانم و 
اميدوارم موگريني بر موضع خود مبني بر عدم حضور در لهستان 
پايبند باش��د. من باور دارم موگريني مانند هميش��ه بر گفته خود 
پافشاري مي کند.وي در پاسخ به اينکه قرار است نتانياهو در اين 
نشست سخنراني کند، چه پيش بيني از اين سخنراني مي کنيد؟ 
گفت: موضع اسرائيل کاملا روشن است؛ آنها ايران را يک تهديد 
مي دانند هر چند که به نظر من اين موضوع يک رويکرد و ادعاي 

واهي و بي منطق است.

احتمال تشکيل ���6 کميته عليه ايران 
در همين رابطه روزنامه شرق الاوسط مدعي شد که انتظار مي رود 
در نشس��ت ورش��و لهس��تان بر س��ر آنچه "ارتقاي امنيت و ثبات 
منطقه" خوانده مي شود، شش کميته به منظور "تغيير رفتار ايران 
در منطقه" تش��کيل ش��ود.به نوش��ته اين روزنامه قرار است اين 
کميته ها به بررسي موضوعاتي در زمينه هاي مبارزه با تروريسم و 
افراط گرايي، امنيت سايبري، ارتقاي موشک هاي بالستيک، حفظ 
ايمني و امنيت راه هاي دريايي و حقوق بشر بپردازند.به ادعاي اين 
روزنامه، تمامي اين موارد مي توانند به تغيير رفتار ايران در منطقه 
منجر ش��وند.به گزارش ايس��نا، تحليلگران آمريکايي مي گويند 
لهس��تان به منظور امتيازگيري از آمريکا حاضر به برگزاري اين 
کنفرانس در ورش��و ش��ده است.کش��ورهاي اروپايي عضو 5+1 
پ��س از نق��ض توافق نامه بين المللي برجام توس��ط آمريکا هيچ 
اقدامي عليه اين کش��ور انجام ندادند. اين کش��ورها بدون آنکه به 
تعهدات خود در قبال برجام عمل کرده باشند از ضرورت توافق 
جديد با ايران در زمينه هاي ديگر صحبت مي کنند و قصد دارند با 
ايجاد فشار عليه ايران، تهران را به تصور خود مجبور به پذيرفتن 

خواسته هايشان کنند. 

حضور پرشکوه مردم در راهپیمایی 22 بهمن دشمنان را به وحشت انداخت؛

سیرک ورشو نماد درماندگی آمریکا

 مردم با احساس خطر پرشورتر به صحنه مي آیند  لزوم بازنگري آمریکا در سیاست های شکست خورده معرفي رئیس جدید قوه قضائیه تا پایان سال 
مع��اون اول قوه قضائي��ه گفت: رئيس 
جديد قوه قضائيه تا پايان امسال و قبل 
از آغاز سال جديد معرفي مي شود و کار 
خ��ود را آغ��از مي کند. حجت الاس��لام 
محس��ني اژه اي در خصوص ش��ايعات 

آزادي مرتضوي دادس��تان س��ابق تهران از زندان گفت: اين خبر 
تکذيب ش��د و وي همچنان در زندان اس��ت. حجت الاس��لام و 
المس��لمين غلامحس��ين محسني اژه اي سخنگوي قوه قضائيه 
در گفتگو با الف در خصوص شايعات آزادي مرتضوي دادستان 
سابق تهران از زندان گفت: اين خبر تکذيب شد و وي همچنان 
در زندان اس��ت. وي در پاس��خ به اين س��وال که با توجه به عفو 
برخي از محکومين قضايي، آيا مرتضوي هم ش��امل عفو ش��ده، 

گفت: من خبر ندارم.

پس از آنکه دونالد ترامپ رييس جمهور 
آمريکا در توئيتي به زبان هاي فارس��ي 
و انگليسي نوشت:»4۰ سال فساد. 4۰ 
سال سرکوب. 4۰ سال ترور. رژيم ايران 
فقط موجب چهل س��ال شکست شده 

اس��ت. مردم ايران که مدت هاس��ت در رنجند شايس��ته آينده 
روشن تري هستند.« محمد جواد ظريف وزير خارجه کشورمان 
واکنش نشان داد و نوشت:»چهل سال شکست در پذيرش اينکه 
ايراني ها هرگز مطيع نخواهند شد. چهل سال شکست در تطبيق 
دادن سياست آمريکا با واقعيت. چهل سال شکست در بي ثبات 
کردن ايران از طريق خونريزي و پول خرج کردن. پس از چهل 
سال انتخاب هاي اشتباه وقت آن رسيده است که دونالد ترامپ 

در سياست شکست خورده آمريکا بازنگري کند«

آي��ت ا... مکارم ش��يرازي گفت: مردم 
هرچ��ه بهتر به مي��ان بيايند، مديران و 
مسئولان بايد بيشتر در حل مشکلات 
به ويژه مشکلات اقتصادي کوشا باشند؛ 
اميدوارم مس��ؤولان پي��ام اين حضور 

باشکوه را بشنوند و بدانند بايد در حل مشکلات بيشتر و محکم 
تر بکوشند.به گزارش ايسنا اين مرجع تقليد افزود: مردم در مواقعي 
که احساس کنند خطري در ميان است پرشورتر از قبل در صحنه 
حاضر مي شوند.وي با تاکيد بر اينکه طبق قرائن، راهپيمايي ديروز 
بسيار باشکوه و بهتر از ساليان گذشته بود، گفت: هر زمان دشمن 
فشار بيشتري مي آورد مردم احساس مي کنند محکم تر بايد مشت 
بر دهان دشمن بکوبند.مکارم شيرازي افزود: اين حضور باشکوه 

رسالت و مسئوليت مسئولان را سنگين تر مي کند.

عضو هيات رييسه مجلس خبرگان رهبري گفت: جمهوري 
اسلامي ايران به فتواي رهبر معظم انقلاب پاي بند است و هيچ 
گاه بمب اتمي توليد نمي کند چرا که با کشتار بي گناهان مخالفيم 
و آن را حرام مي دانيم.آيت ا... »سيد احمد خاتمي« شنبه شب ۲۰ 
بهمن 97 در مراسم سوگواري حضرت فاطمه زهرا )س( در بقاع 
امامزادگان ياسر و ناصر طرقبه مشهد در سخناني اظهارداشت 
ايران فرمول ساخت بمب اتمي را دارد اما هيچگاه قصد ساختن 
آن را ن��دارد ک��ه اين بخش از صحبت هاي وي تفس��يرهاي 
متفاوتي در رسانه هاي خارجي داشت.برخي رسانه ها نوشتند: 
امام جمعه موقت تهران هم اکنون از در دست داشتن »فرمول« 
ساخت چنين بمبي سخن مي گويد اما وي توضيح بيشتري 
در اين مورد نداد.اين رسانه ها همچنين اين بخش از سخنان 
آيت ا... خاتمي را به اظهارات بنيامين نتانياهو نخست وزير رژيم 
صهيونيستي در مجمع عمومي سازمان ملل که گفته بود ايران 
بعد از برجام نه تنها اسناد برنامه هسته اي اش براي توليد بمب 
اتمي را از بين نبرد بلکه مواد هسته اي زيادي را در تورقوزآباد 
مخفي کرد، ربط دادند اما مقامات جمهوري اسلامي ايران بارها 
اين ادعا را رد کردند.آيت ا... خاتمي در گفت و گو با ايرنا به اين 
تفسيرها واکنش نشان داد و اظهارداشت: سخنان بنده در آن 
مراسم همان است که بارها مسوولان گفته اند فناوري هسته اي 
بومي شده و معناي بومي شدن فناوري هسته اي يعني اين که 

عزيزان متخصص ايراني در عرصه هسته اي توانمند هستند اما 
هدف ما ساخت بمب اتمي نيست.وي تاکيد کرد: ما به صراحت 
مي گوييم که توليد بمب اتمي حرام است به دليل اين که پيغمبر 
اکرم )ص( فرمود حتي در شهرهاي مشرکان هم سم نريزيد 
يعني سلاح کشتار جمعي استفاده نشود.عضو هيات رييسه 
خبرگان گفت: براي من روشن است جنجالچي ها و به خصوص 
غربي ها به اين توضيح بنده هم قانع نخواهند بود ولي حرف 
، همان حرفي است که هزاران بار گفته شده مبني بر اين که 
فناوري هسته اي در نظام جمهوري اسلامي ايران بومي شده 
است.وي يادآور شد: بنده در همان سخنراني گفتم که ما طبق 
فتواي رهبر معظم انقلاب بمب اتمي نخواهيم ساخت و مبناي 

آن نيز روايت نبي اکرم )ص( است.

با کشتار بيگناهان مخالفيم، بمب اتم توليد نمي کنيم
عضو مجمع تشخيص نظام با اشاره به الهي و مردمي بودن 
انقلاب اسلامي گفت: به دليل فاصله گرفتن از باورها و مباني 
انقلاب، در دهه هفتاد مسيري آغاز شد که آن مسير با مباني 
دهه اول انقلاب سازگاري نداشت و مشکلات کشور از آنجا 
آغاز شد.به گزارش ايسنا، محمدباقر قاليباف در پاسخ به اين که 
برخي عقيده دارند، مشکلات معيشتي امروز مردم حاصل مقابله 
و ايستادگي ما در برابر آمريکاست گفت: من با اين نظر موافق 
نيستم که اگر مردم امروز سختي مي کشند و ما امروز مشکل 
داريم، علتش اين است که در برابر ظلم يک ظالم ايستاديم، 
آيا آنهايي که در مقابل ظلم نايس��تادند و سرس��پردگي کردند 
آيا امروز شرايط خوبي دارند. مثل شرايط برخي از کشورهاي 
منطقه که هم قرارداد کمپ ديويد را امضا کردند و هم با اسرائيل 
پيمان صلح بستند، آيا آنها آرامش و آسايش و رفاه دارند.وي 
تصريح کرد: حتماً استقلال داشتن، عزتمندانه زندگي کردن و 
شرافتمندانه زندگي کردن هزينه دارد، مگر مي شود در دنياي 
چپاول گري و ظلم قدرتمندان امروز براي استقلال هزينه نداد، 
اما اگر بگوييم هزينه اش اين اس��ت که مرغ به دس��ت مردم 
نمي رس��د، نه من اين را قبول ندارم.قاليباف با اش��اره به رفتار 
برخي از مسئولان در شرايط حال حاضر کشور، گفت: اين تعبير 
امام )ره( بوده که »هر کس که مسئوليت دارد اگر کار نکند ضد 
انقلاب است«، انقلاب ما انقلاب مستضعفين بوده، قطعاً مردم 

اين را نمي پذيرند که مسئولان شان ولو از راه حلال و با دادن 
خمس و زکات چند صد ميليون سرمايه داشته باشند. حتماً اين 
افراد نمي توانند در جمهوري اسلامي مسئول باشند، اينها هم 
مشکل انقلاب نيست مشکل افراد است؛ چرا اين مشکلات 
را به حساب انقلاب مي گذاريد.شهردار سابق تهران با تاکيد بر 
اينکه ما با گذشت زمان در دهه چهارم و امروز در دهه پنجم 
نسبت به رويکردهاي اول انقلاب تفاوت پيدا کرده ايم، يادآور 
شد: از قضا معتقدم همه مشکلات ما از جايي شروع شده که 
مردم و مسئولان مخصوصاً مسئولان نسبت به انديشه هاي 
انقلاب فاصله پيدا کرديم، نبايد اين مش��کلات را به گردن 
انقلاب بيندازيم. انقلاب ما قطعاً انقلابي الهي است، ما متکي 

بر فرهنگ قرآني حرکت مي کنيم.

هر مسئولي که کار نکند ضد انقلاب است

در ديدار لاريجاني از مجلس مشاوران ژاپن تاکيد شد؛

تقدير از مواضع توکيو در قبال حفظ برجام
 رئيس مجلس شوراي اسلامي در ديدار با رئيس و 
جمعي از نمايندگان مجلس مش��اوران ژاپن گفت: 
ضروري است ميان ايران و ژاپن گام هاي بلندتري 
برداش��ته ش��ود. به گزارش ايسنا، علي لاريجاني در 
ديدار با رئيس و جمعي از اعضاي نمايندگان مجلس 
مشاوران ژاپن گفت: روابط ايران و ژاپن ديرينه بوده و 
به طور مداوم در حال حاضر که نودمين سال برقراري 
روابط سياس��ي دو کش��ور سپري مي شود نيز روابط 
دوس��تانه اس��ت. رئيس مجلس شوراي اسلامي با 
بي��ان اينکه فرصت خوبي اس��ت ک��ه ميان ايران و 
ژاپن گام هاي بلندتري برداشته شود، افزود: برخي 
از کش��ورها ممکن اس��ت به دنبال ايجاد اختلال در 
روابط باشند که نبايد اجازه داد. وي با يادآوري اينکه در 

طول تاريخ، تنشي ميان ايران و ژاپن به وجود نيامده 
است، تصريح کرد: علت آن نزديک بودن فرهنگ 
دو کشور است. لاريجاني با بيان اينکه در ايران نگاه 
مثبتي به کشور ژاپن وجود دارد، گفت: در بخش هاي 
مختلف صنعتي، فني و تجاري علاقمند به همکاري 
با شما هستيم. رئيس قوه مقننه کشورمان با تأکيد 
بر اينکه از توس��عه روابط تجاري ميان دو کش��ور 
استقبال مي کنيم، ادامه داد: زمينه هاي مناسبي براي 
سرمايه گذاري ژاپن در ايران در زمينه هاي مختلف 
مانند نفت، گاز، پتروشيمي و صنعت داروسازي وجود 
دارد. وي با يادآوري اينکه مي توان در زمينه روابط 
بلندمدت ميان دو کشور تلاش کرد، ادامه داد: روابط 

اقتصادي ضروري است پايدار باشد.

لاريجاني از تلاش هاي س��ازنده کشور ژاپن براي 
تداوم توافق هس��ته اي قدرداني کرد و گفت: تمام 
کشورهاي دنيا نيز اين نظر را دارند و چين و روسيه 
نيز چنين نظري دارند البته بايد در اين زمينه اقدامات 
عملي داش��ت و به چارچوبي دس��ت يافت. در ادامه 
چوايچي داته رئيس مجلس مشاوران ژاپن در ديدار 
ب��ا هيئت پارلماني اي��ران با بيان اينکه ايران داراي 
تمدني بزرگ و غني و بزرگترين کش��ور خاورميانه 
اس��ت، گفت: ايران با ژاپن روابط ديرينه اي داش��ته 
و در دي��دار اخير نخس��ت وزير م��ا با دکتر روحاني؛ 
رئيس جمهور، بيش از پيش فعال تر شده است. وي 
با بيان اينکه دولت آقاي روحاني به دنبال تعاملات 
سازنده با مجامع بين المللي بوده و اين مايه خرسندي 

اس��ت، افزود: ژاپن از توافق هسته اي حمايت کرده 
است. رئيس مجلس مشاوران ژاپن ادامه داد: انتظار 
مي رود تعامل دو کش��ور از نظر سياس��ي، اقتصادي 
و فرهنگ��ي افزايش يابد. چوايچي داته بر ضرورت 
توسعه روابط پارلماني تأکيد کرد و گفت: اميدواريم 
اين س��فر فرصتي براي افزايش تعاملات ميان دو 

کشور را فراهم کند و سفر دو روزه پربار باشد.
رئيس مجلس مشاوران ژاپن يادآور شد: تعاملات دو 
کشور مي تواند از طريق مبادلات فرهنگي و ورزشي 
بي��ش از پيش افزاي��ش يابد و درک متقابل مبناي 

توسعه دو کشور را شکل دهد.
مجلس مشاوران ژاپن مانند مجلس سنا مي باشد و 

قدرت بيشتري از مجلس نمايندگان دارد.

در پايان اين مراسم رئيس مجلس شوراي اسلامي و 
هيئت پارلماني از صحن علني مجلس مش��اوران 
ژاپن بازديد کردند، س��پس رئيس مجلس ش��وراي 
اس��لامي از يک ايس��تگاه مترو بازديد و با طراحي و 
چگونگي ساخت ايس��تگاه هاي چندمنظوره مترو 
آش��نا ش��د و از آنجا به ايس��تگاه مونوريل رفت و از 
کيفيت کارکرد مونوريل چرخدار و ميزان اس��تفاده 

مردم بازديد شد.

دادس��تان ته��ران با بيان اين که م��ردم انتظار دارند 
نظارت ها تاثيرگذار باش��د، به مديران مراکز متخلف 
هش��دار داد ک��ه در صورت گران فروش��ي، احتکار، 
توزيع اي خارج از شبکه، فروش بدون برچسب قيمت 
و افزايش قيمت ها، سهميه آن ها توسط دستگاه هاي 

ذي ربط قطع خواهد شد.
ب��ه گ��زارش ميزان عباس جعف��ري دولت آبادي در 
س��ومين نشس��ت کميته مقابله با گران فروش��ي در 
دادس��تاني تهران با اش��اره به بررس��ي دلايل عمده 
گران فروش��ي ب��ر اس��اس گزارش ه��اي مربوط به 
بازديد اکيپ هاي مش��ترک دادستاني تهران و ساير 
دس��تگا ه ها از مراکز عرضه اقلام اساس��ي که طي دو 

هفته گذشته به سرپرستي معاونان دادستان صورت 
گرفته است، گفت: مشکلات برخي از مرغداري ها، 
اشکالات موجود در عرضه و تقاضا، نرخ ارز، کاهش 
واردات برخي اقلام اساسي، قاچاق دام زنده، افزايش 
تقاض��ا ب��ه دليل فضاي رواني جامعه، تنوع قيمت ها، 
افزايش قيمت شير و نهاده هاي دامي، صادرات برخي 
اقلام کالا هاي اساسي، احتکار، کمبود عرضه برخي 
کالا هاي اساسي و عدم قيمت گذاري کالا هاي عرضه 

ش��ده از عمده دلايلي اس��ت که در افزايش قيمت ها 
نقش داش��ته اس��ت. فقدان سازوکار لازم براي احراز 
هويت خريداران، سودجويي شرکت هاي توزيع کننده 
گوشت هاي وارداتي و عدم برچسب گذاري، فروش 
گوش��ت در بازار آزاد از س��وي پيمانکاران و مشاهده 
گوش��ت يخ زده در برخي قصابي هاي س��طح شهر، 
ورود کاميون هاي حمل گوشت بدون پلمپ به محل 
عرضه که امکان سوء استفاده و خروج گوشت از آن ها 

را در مس��ير افزايش مي دهد، دپوي مرغ و گوش��ت 
تنظي��م ب��ازار در برخي فروش��گاه ها و عدم عرضه به 
متقاضيان، ناچيز بودن س��هميه برخي فروشگاه ها، 
حض��ور طولان��ي مردم در صفوف عرضه گوش��ت، 
اختصاص يک خودروي حمل گوشت به چند منطقه 
که موجب تاخير در توزيع مي شود، نامشخص بودن 
ميزان س��هميه مراکز عرضه، تقاضاي زياد و عرضه 
محدود در مناطق جنوبي و مرکزي، عدم اختصاص 

سهيه به اتحاديه رستوران داران و کبابي ها و انقضاي 
تاريخ مصرف گوشت هاي گرم وارداتي آسياي ميانه، 
از جمله اموري بود که دادس��تان تهران مورد توجه 
قرار داد و از دستگاه هاي متولي خواست که با اتخاذ 
تدابيري اين مشکلات را ساماندهي و مرتفع نمايند. 
جعف��ري دولت آبادي با توجه به قيمت هاي متفاوت 
گوشت قرمز در فروشگاه ها و انعکاس آن در رسانه ها و 
فضاي مجازي که موجب نگراني مردم شده، به برخي 
اخبار منتشر شده در اين زمينه اشاره کرد و از مسؤولان 
مربوطه خواست در رابطه با فروش اينترنتي گوشت 
و واگذاري اختيار توزيع آن به يک شرکت خصوصي 

بدون انجام تشريفات لازم اطلاع رساني نمايند.

دادستان به گران فروشان و محتکران هشدار داد؛

مجازات سنگين در انتظار متخلفان


